
Referat fra styremøte 12.oktober 

Tilstede: Camilla Sandbakk/styret, Anette B. Nordby/styret, Nina A. Vatne/styret, Nicholas M. 

Moltzau/styret, Christian F. Ekeren/styret, Tore Rahm/styret, Oddlaug Askerød/styret, Stine 

Haakensen/styret. Geir Ottesen/PR, Jon G. Olsen/ag, May-Britt Hagmansen/lp/rally. 

1.1 Saker fra tidligere styremøte 

Ingen  

1.2 Referat fra siste styremøte 

Sendt til styret og komiteer 

1.3 Referat fra komitemøter 

Ingen mottatt 

1.4 Innkomne mailer siden sist 

Ingen saker å diskutere 

2.1 Søknad om coronastøtte  

Vi har fått tildelt de 105 000 vi søkte om. 

2.2 Status KIK 

Ingen framgang. Vi vurderer en liten lønnet stilling. Nina rådfører seg med Kirsten Bjørnelykke for å 

avklarer hvor stor jobb det er som leder av KIK. Vi hører med komiteene om de har noen kandidater 

som kan egne seg. 

2.3 Regnskap 

Erstatter for Oddlaug. Oddlaug kontakter Camilla sin mann. Om han overtar etter Oddlaug, så fører 

Oddlaug ut regnskapet ferdig for resten av året. 

Oddlaug sender ut tall for regnskapet til og med måned 9 til komiteene og styret. Hun foreslår at vi 

bruker fjorårets tall til å sette opp budsjett. Dette året er et unntaksår også regnskapsmessig pga 

corona. 

2.4 Sak fra agility 

Agility ber om å fullføre de siste tre oppfølgingskveldene etter nybegynnerkurset med hel hall. Dette 

godkjennes, men det legges vekt på kommunikasjon. Viktig å sette opp planlagte aktiviteter i 

kalenderen, og at de er avklart så alle vet om det. 

2.5 Saker fra lp/rally 

1: Rallylydighetsstevne 7/11 er avlyst. Ønsker å tilbakebetale egen andel av påmeldingsavgiften. 

2: Kurs arrangeres 17. og 18.oktober og 7.november. 

Ok 

3: Planlegging av stevner for 2021. 

Komiteen kommer tilbake med planlagte datoer.  



2.6 Eventuelt 

Styreseminaret:  

Komitelederne tar mot påmelding fra sine komiteeer og sender disse til Nina. Vi oppfordrer til at flest 

mulig møter! 

Styreseminaret holdes på Olavsgaard 14. november, fra kl 9. 

Innmelding av saker til styremøter:  

Saker skal meldes inn senest en uke før møtet! Sendes på mail til styret. 

Fordeling av halltid:  

Styret tar en avgjørelse på fordeling av halltid på møtet 5.november. Denne beslutningen er da 

endelig og gjelder fra nyåret 2021. 

Vi ber om at komiteene sender over sine tallgrunnlag innen 31.oktober. Medlemslister, og alle «hull» 

i tallene sendes inn til styret. Oversikt over instruktører lønnet av KIK, da disse ikke vil synes på 

listene over innbetalt treningsavgift fra den enkelte komite. 

 

Neste styremøte: 5.november 

 

 


